

မံင်နံင်စိထံင် စးထီင်တၢ်သမံသမိးသးစၢ်ခဲင်ဖုလၢ တၢ်ထီင်ကိတၢ်မၤလိနံင် အဂီၢ် - တၢ်ကွဲးနီၣ်

[တၢ်ဒုတၢ်အူထီၣ်]

[လံာ်ဖျၢၣ်လၢထံၣ်ဘံၣ်အမဲာ်သၣ်အဖိခိၣ်] ပုၤကိတၢ်ဖိတဖၣ်တဲာ်ဘၣ်ယးဒီး တၢ်လဲၤမၤကွၢ်သးထီၣ်ဘိတၢ်လၢ COVID-19 တၢ်ဆါအဂီၢ်.

[ပုၤကိတၢ်ဖိပိာ်မုၢ် ၁ တၢၤ] လၢယၤဂီၢ်ယအဲၣ်ဒီးမၤကွၢ်ယသး မ့ၢ်ဒ်သိးယကလဲၤဘၣ်ယတၢ်ဖျိထီၣ်ကိတၢ် တၢ်ကီၢ်ထီၣ်သီ (spring) န့ၣ်မ့ၢ် တၢ်အရ့ဒ်ကတၢ်လၢယၤဂီၢ်အယိန့ၣ်လီၤ.

[ပုၤကိတၢ်ဖိပိာ်မုၢ် ၂ ဂၤတၢၤ] လၢယတၢ်လိာ်ကွဲးအဂီၢ်, ဒ်သိးယန့ၣ်လီၤပုၤသုၣ်လၢတၢ်ပြုကသုအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

[ပုၤကိတၢ်ဖိပိာ်မုၢ် ၁ တၢၤ] ယအဲၣ်ဒီးထီၣ်လၢပျဲၤစီၣ်ခိၣ်လၢယတၢ်ထီၣ်ကိတၢ်အတီၤလၢခံကတၢ်အနံၣ် အတၢ်ဒုတၢ်အူဒီးအတၢ်ဂဲၤကလံာ်မုးဒီးတၢ်ဖျိထီၣ် ကိတၢ်မုးအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

[လံာ်ဖျၢၣ်လၢထံၣ်ဘံၣ်အမဲာ်သၣ်အဖိခိၣ်] မံင်နံင်စိထံင်တၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချူ ဝဲၤကွၢ် အုၣ်ကီၢ်ဝဲလၢပုၤဖိသၣ်တဖၣ်ဒီးအဝဲသုၣ်အဟံၣ်ဖိယိဖိ တဖၣ် မ့ၢ်လဲၤဒီးမၤကွၢ်သးခံန့ၣ်တဘျီန့ၣ်ဂ့ၤဝဲလီၤ. ဖိသၣ်လၢပုၤသုၣ်လၢ တၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤဒီးတၢ်လိာ်ကွဲးတဖၣ် ကြးမၤကွၢ်အသးကိးန့ၣ်လီၤ.

[Anoka ပုၤယအုၣ်ရဲၣ်ကျဲၤတၢ်, David Law] တၢ်တီၢ်ကျဲၤအံၤလၢ ပုၤကိတၢ်ဖိတဖၣ်ကမၤကွၢ်သး ဝဲတၢ်ဆါပနီၣ်တဖၣ်တဖျါထီၣ်လၢနီၣ်ခိၣ်ကွဲးဂီၤလိၤဒီးဘၣ် မၤစၢၤပုၤအါထီၣ်ဒ်သိးပကထံၣ်န့ၣ်လၢပုၤဖိသၣ်စ့ၤမုးကယၤလၢအမၤကွၢ်အသးဒီးဖျါလၢအိၣ်ဒီးတၢ်ဆါ, ဒီးမၤလိၤမၤကွၢ် တၢ်မၤတံာ်တၢ်ဖးခိၣ် လၢတၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤလၢအဘၣ်ထွဲဒီးတၢ်မၤလိၤမၤဒီး မ့တမ့ၢ် တၢ်ထီၣ်ကိတၢ်မၤလိၤတသီဝဲန့ၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

[လံာ်ဖျၢၣ်လၢထံၣ်ဘံၣ်အမဲာ်သၣ်အဖိခိၣ်] တၢ်မၤကွၢ်သးအံၤတလၢာ်အပျၢဘၣ်, ဒီးနမၤတၢ်သုၣ်နံၤဖးသီလၢ ဟံၣ်ဖိယိဖိတဖၣ်ဝဲတၢ်ဆါကတီၢ် တကတီၢ်ယိသုဝဲန့ၣ်လီၤ.

[ပုၤကိတၢ်ဖိပိာ်မုၢ် ၁ တၢၤ] ယတအဲၣ်ဒီးကဲပုၤလၢအရၤလိၤတၢ်ဆါယာ်ဘၣ် အယိယဟဲအု Amory, မၤန့ၣ်တၢ်မၤကွၢ်လၢအကလိညီညီဖိန့ၣ်လီၤ. ဒီးတၢ်အံၤမၤလိၤတၢ်လၢ ယအိၣ်ပုၤဖျဲးဖျဲးဒီးယဟံၣ်ဖိယိဖိတဖၣ်ကပုၤဖျဲးဝဲဒၣ်န့ၣ်လီၤ.

[ပုၤကိတၢ်ဖိပိာ်မုၢ် ၂ ဂၤတၢၤ] ပအဲၣ်ဒီးဟဲကွဲးထီၣ်ကဒါကွဲးလၢနီၣ်ကစၢ်, ဒီးပလိၣ်မၤယုၣ်မၤသကိးတၢ်တပုၤယိလၢကတုၤထီၣ်ဆူတၢ်ပာ်ပနီၣ် နီၣ်ထီၣ်ဝဲန့ၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

[လံာ်ဖျၢၣ်လၢထံၣ်ဘံၣ်အမဲာ်သၣ်အဖိခိၣ်] မၤပိာ်ထွဲတၢ်ပလိၣ်ပဒိဆိသး ဒ်အမ့ၢ် တၢ်ထီၣ်ယာ်နီၣ်ကျၢ်ဘၢမဲာ်ဒီးမၤကွၢ်သးလၢ ကမၤစ့ၤလိၤစၢ COVID-19 အတၢ်ရၤ လိၤအသးန့ၣ်တက့ၢ်. လဲၤကွၢ်ဖဲ mn.gov/covid19 တနံၤအံၤလၢကမၤလိၤအါထီၣ် ဒီးသုၣ်နံၤဖးသီ လၢနဟံၣ်ဖိယိဖိကလဲၤမၤကွၢ်သးအဂီၢ်န့ၣ်တက့ၢ်.

[တၢ်ဒုတၢ်အူထီၣ်]

Minnesota Department of Health
Communications Office
PO Box 64975
St. Paul, MN 55164-0975
651-201-4989
health.communications@state.mn.us
www.health.state.mn.us

3/17/21 (Karen)

လၢကမၤန့ၣ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤအံၤလၢကျိၤကျဲၤလိၤဆိလိာ်သးအပူၤအဂီၢ်, ကိးဖဲ ၆၅၁-၂၀၁-၄၉၈၉